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Flaskemedicin må ikke bruges i yveret 

Mycoplasma blev for alvor et problem i begyndelsen af 1970’erne, hvor man så en del udbrud. Det tilskrives i høj 
grad, at man brugte penicillin fra flergangsflasker til behandling af yverbetændelse i patterne. Men penicillin slår 
ikke mycoplasma ihjel. 

Derfor er det i dag en selvfølge, at der skal bruges engangstuber. Det gør vi i Danmark, hvor flasker med yverpræparater til brug flere gange 
heldigvis udgik for mange år siden. Men der skal advares mod at benytte al anden medicin fra flasker i yveret, som for eksempel homøopatiske 
produkter. 
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